
Na een korte pauze volgde de 1€-tombola en begon Filip 
M. met een grote brok uit onze Z-geschiedenis te verhalen, 
met vooral beeldmateriaal van facebook. 
----------------------------------------------------------------------------

Bij de jaarlijkse quizfinale op de decembervergadering 
met meerkeuzevragen 

was er hilariteit omtrent 
de schiftingsvraag. 

Een video begon te 
lopen op het scherm en 

iedereen op zich was 
bezig met het tellen van 

de vissen terwijl de vraag 
na afloop was: 

Hoe lang heeft dit 
filmpje precies geduurd?

   Iedereen gefopt ? Mooi zo ! 
Voor geïnteresseerden: 3 minuten en 53 seconden. Wie 

HAAIEN-ECHO’S    januari 2020 - Aflevering 63
Mieke Van der Straeten schrijft een column over het dagelijkse leven bij de 
Zilverhaai. Zij rekent hiervoor ook een beetje op uw hulp en medewerking. 
Mocht u voor deze Z-realitysoap iets kunnen bijdragen vertel het aan Mieke, 
bel of mail haar. Bij twijfel.. altijd doen. HE red.

Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.
Eerst wil de redactie van deze rubriek 
gebruik maken om enkele correcties met 
excuses op punt te zetten. 
In de vorige HE-editie (dec 2019) hebben 
jullie wellicht door de verwijzing in 'Het 
leven...' tevergeefs naar het verslag van 
onze Vivarium-avonturen gezocht. Het 
artikel van Kenny Mertens was onbewust 
(zo beweert onze hoofdredacteur tenminste) 
door hem op zijn computer in een verkeerde 
map geplaatst (neen, niet de prullenbak!) 
en is hierdoor niet bij de drukkerij terecht 
gekomen. 'Kan gebeuren' zegt dan een 
neutrale optimist. In deze HE-uitgave is het 
verslag nu wel opgenomen. 

Het verslag van de Nacht van de Aquariaan, 
met de uitslag van de nationale keuring 
kregen jullie vorige maand door een 
supersnelle redactionele interventie wel mee 
in uw clubblad. Met het gevolg dat er door de 
haast helaas enkele foutjes (foei zetduiveltje) 
mee ter perse gingen. De juiste vermeldingen van 
het behaalde diploma ontbrak bij enkele deelnemers. 
Deelnemers met een score +85% ontvingen immers 
een diploma. In totaal werden dus 10 diploma's en 22 
certificaten van bekwaamheid uitgereikt. De uitslag op 
onze website in Z-Post kon aangepast worden maar in 
Haaien-Echo's was dit niet meer mogelijk. We zullen het 
onze veelgeplaagde hoofdredacteur maar vergeven zeker.

if you can 't make a mistake

 
you can 't make anything

----------------------------------------------------------------------------
4D-Vergadering nov 2019
De spraakmakende video's leverden volgende beelden af:
1. De inrichting van een Juwel Vision 180 aquarium.
2. Vissencoach met een getrainde meerval (scoorde   
 beter dan Racing Genk).
3. Prachtige duiktaferelen rond de eilanden Fiji & Tonga.
4. Een bezoek aan een impressionante vismarkt in China.
Allemaal geselecteerd uit het reusachtige YouTube aanbod. 
Hierbij aansluitend volgde een presentatie van een 10tal 

zeer vreemde kikkers met bijhorende 
commentaar van de zoetgevooisde stem 
van Marèse Tempels.

De Luyten-brothers hadden het over een 
eenvoudige en betrouwbare manier van 
CO2-bemesting. 
Het bemestingsset van Dennerle werd na de 
toelichting toegevoegd aan de 1€-tombola.

Voor we de pauze ingingen mochten de 
aanwezige vips van de maand, zoals vooraf 
aangekondigd, een verrassing ontvangen. 
Samen met een bus droogvoer kreeg ieder 
een verpakking Bactosprint van sponsor 
Munster. Wat dit precies is, hoe het werkt, 
en hoe gebruiken werd eerst prima in beeld 
verduidelijkt.



het filmpje (All Snappers All the Time) wil herbekijken 
surft naar https://youtu.be/vToLQiuITsc. En nu in spanning 
wachten op wie de quizzer van het jaar wordt.
-----------------------------------------------------------------------------
Net voor de kerstdagen ging het voltallig clubbestuur op 
ziekenbezoek bij onze erevoorzitter. Big boss Filip moest 
op het nippertje wegens maagstoornissen forfait geven. 
(de kerstkalkoen te vroeg opgegeten?) De revalidatie van 
JJ evolueert op een betrekkelijk gunstig tempo. Hij is wel 
al zeer behendig met zijn rollator (hij liep wel NIET de 
warmathon zoals andere bestuursleden) maar hoopt al in 
januari terug op de Z-activiteiten aanwezig te zijn.
-----------------------------------------------------------------------------
Dit jaar zal de BBAT-bondsdag doorgaan in een voor ons 

bekende omgeving. Jos Luyten bracht de veantwoordelijken 
van BBAT en Pakawi Park (vroegere Olmense Zoo) bij 
elkaar voor verder overleg. 
Datum & locatie staan vast: zaterdag 26 september in het 
Pakawi Park te Olmen.
-----------------------------------------------------------------------------
Nog enkele korte berichten;

In december is er net zoals voorheen geen 4D-vergadering 
geweest wegens de kerstperiode.

Voor leden die vanuit Leopoldsburg komen is er goed 
nieuws: de wegenwerken aan de Nieuwendijk zijn gelukkig 
eindelijk van de baan. 

Evy Aerts uit Meerhout is korter bij Koersel komen wonen. 
Ze woont nu in Ham.

Nog een tip: De postbode bezorgt U deze maand ook uw 
eerste Aquariumwereld van 2020 met daarin ingesloten 
uw BBAT-lidkaart. Gooi dus de verpakking niet zomaar 
in de prullenmand want uw lidkaart kan ledenvoordeel 
opleveren.
-----------------------------------------------------------------------------
En nog iets: wie avonturen- en griezelverhalen over de 
mijnperiode wil horen moet absoluut contact nemen 
met Theo R. en Rudy W.. Een avondvullende show 
gegarandeerd! (kinderen wel niet toegelaten).
-----------------------------------------------------------------------------



HAAIEN-ECHO’S    februari 2020 - Aflevering 63
Mieke Van der Straeten schrijft een column over het dagelijkse leven bij de 
Zilverhaai. Zij rekent hiervoor ook een beetje op uw hulp en medewerking. 
Mocht u voor deze Z-realitysoap iets kunnen bijdragen vertel het aan Mieke, 
bel of mail haar. Bij twijfel.. altijd doen. HE red.

Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.
We beginnen met het minder goede nieuws. 
Hilde Goossens heeft haar moeder verloren. 
Velen onder ons weten hoeveel pijn dat doet, 
en daarom bieden alle zilverhaaien haar hun 
oprecht medeleven aan. Gelukkig is Benny 
er om haar te steunen. Sterkte Hilde!
----------------------------------------------------------
Grappig: bij de lotjesverkoop op  de BLIK 
vergadering heeft iedereen die voor 10 
euro lotjes kocht, geen 10 maar 11 lotjes 
gekregen. De verkopers telden gewoon van 
bv 34 tot en met 44, met het idee dat dit dan 
10 lotjes waren. Fijn voor de leden, maar 
minder voor de clubkas, haha. 
Het is in januari toch solden, of niet! En ik 
denk niet dat onze penningmeester daarvan 
zal wakkerliggen.
----------------------------------------------------------
Onze erevoorzitter Jos Jansen is nog altijd aan 
het revalideren na zijn zware heupoperatie. 
Hierdoor konden hij en Mieke niet aanwezig zijn 
op de BLIK vergadering. Hij gaat vooruit, maar met 
kleine muizenstapjes. We hopen ze toch spoedig terug in 
ons midden te mogen verwelkomen.
En ook Marcel Lucas is gehospitaliseerd en herstelt 
momenteel van een beroerte. Veel beterschap Marcel!
----------------------------------------------------------------------------

Voor aandachtige lezers van Haaien-Echo's zal het wel 
opgevallen zijn dat vorige maand in de Z-jaarkalender 
geen Open House was opgenomen. Inmiddels is 
de aangevraagde zaalreservatie door de gemeente 
toegekend. Noteren dus; zondag 4 oktober Open House in 
zaal De Kardijk in Beverlo.
----------------------------------------------------------------------------
Tijdens de BLIKvergadering was de aangekondigde 
bestuursuitbreiding met de nieuwe clubkampioen voor velen 
een verrassing. Kenny Mertens is aanvaard als nieuwe 
bestuursassistent en zal dit jaar de bestuursvergaderingen 
meevolgen en zich verder inwerken in het beleid. Hij is 
trouwens al goed begonnen met de invulling van de 
februarivergadering.

---------------------------------------------------------
In januari is er ieder jaar een statutaire 
vergadering van de BBAT, met aansluitend 
een nieuwjaarsreceptie. 
Vier bestuursleden van onze club waren 
daarom op zaterdag 18 januari om 11 uur 
(voormiddag) in zaal ‘t Spant te Wilrijk 
aanwezig.

Na de nieuwjaarsrede van BBAT-voorzitter 
Eddy Selderslaghs kwamen andere BBAT-
bestuursleden en bestuursmedewerkers 
van diverse diensten aan het woord. 
Ze gaven elk een mondeling rapport over 
het voorbije jaar of lieten het voorlezen door 
de BBAT-secretaris. 

Toch indrukwekkend wat er op dat niveau 
allemaal wordt vervuld. 

Men luisterde o.a. naar het verslag van:

    - Willy Luts: Bondsecretaris & Buitenlandse tijdschriften
    - Freddy Haerens: Hoofdredacteur Aquariumwereld
    - Filip Maes: BBAT-Info (Aquariumwereld)
    - Ludo Jermei: Ledenvoordeel & Ombudsdienst
    - Daan Seys: Boekendienst
    - Werner Dossler: Publiciteit Aquariumwereld
    - Willy Wouters: Coördinator keuringen
    - Eddy Selderslaghs: Schakel
    - Lucien Surmont: Inbinden Aquariumwereld
    - Joris Diopere: Bekwaamheidsattesten
    - Fons Ooms: Financieel verslag

Hierbij aansluitend kregen de 6 leden van de raad 
van bestuur van de stemgerechtigde aanwezigen het 
vertrouwen om ook in 2020 verder de BBAT te besturen.
Na een korte koffiepauze werden de getroffen schikkingen 
ivm de BBAT-bondsdag 2020 toegelicht. Deze hoogdag 
zal doorgaan op zaterdag 26 september in het Pakawi 
Park (voormalige Olmense Zoo). 
Vijverbezitters kunnen zich al inschrijven voor een keuring 
die BBAT dit jaar wederom organiseert en medio juni 
zal doorgaan. Een oproep naar alle clubs om van de 
AquaTerraDagen in oktober gebruik te maken om iets te 
organiseren met de bedoeling nieuwe leden te werven, 
want ook BBAT kampt de laatste jaren met ledenverlies.
Als laatste punt van de dagorde was er de traditionele 
nieuwjaarsreceptie met drank en hapjes.
Na de receptie volgt al even traditioneel voor de 
Zilverhaaibestuurders een bezoek aan een aquariumzaak 
in die omgeving. Ditmaal werd een bezoek gebracht aan 
de Siervisvriend in Deurne. Deze succesvolle L-kweker 
koesterde veel belangstelling voor de LimBeurs en zou al 
spoedig een standplaats reserveren. 

Open House met beurs van 10 tot 16 uur 
op zondag 4 oktober 2020 in zaal De Kardijk, 

Burgemeester Heymansplein 14 3581 Beverlo-Beringen
Gratis standenreservatie en gratis toegang.



HAAIEN-ECHO’S    februari 2020 - Aflevering 64
Mieke Van der Straeten schrijft een column over het dagelijkse leven bij de 
Zilverhaai. Zij rekent hiervoor ook een beetje op uw hulp en medewerking. 
Mocht u voor deze Z-realitysoap iets kunnen bijdragen vertel het aan Mieke, 
bel of mail haar. Bij twijfel.. altijd doen. HE red.

Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.
Jean Beerten werkt als reporter voor internet-
gazet Beringen en was op uitnodiging 
aanwezig op de BLIK-vergadering. 
Na enkele dagen verschenen zijn bijdragen 
met bijhorende foto's op het internet en later 
ook in de buurtkrant van Het Belang van 
Limburg (nota: In Haaien-Echo's van vorige 
maand is het verslag van Theo Raymaekers 
over de BLIK-vergadering al verschenen).
----------------------------------------------------------
4D-vergadering 28/01/20
Conny De Wilde, trakteerde bij aanvang van 
deze bijeenkomst de aanwezigen met kaas 
en salami hapjes en meteen werd er om 
half acht al gestart met een nieuwe selectie 
spraakmakende video's:
nr. 25: 10 minuten duiken in verschillende 
vanggebieden van het Malawimeer. De 
cichliden die we zagen werden op het 
scherm telkens als meerwaarde met de 
wetenschappelijke namen vernoemd.
nr. 26: De aangespoelde rog bleek een gevangen 
rog te zijn die op strand onverwacht een aantal kleine 
nakomelingen baarde. 
nr. 27: Een duiker danste aan de voorruit van een reuze 
aquarium met een haai als partner (zie foto).
nr. 28: In een versneld tempo werd een binnenvijvertje 
voor een kempvis in elkaar gelijmd en van A tot Z verder 
ingericht en afgewerkt.
Na dit leuke kijkspel volgde een specifieke presentatie over 
gelvoer, met een kleine workshop. Dit was een alternatieve 
manier om vissen te voeren.
Iedere aanwezige deelnemer ontving daarna een 
persoonlijk rapport van de quizfinale in december. Een 
korte evaluatie volgde.
Tijdens de pauze werd een vergeten huldiging op de BLIK-

vergadering nog rechtgezet: Theo Luyten 
ontving de felicitaties en een biermand 
voor zijn 40 jaren Z-bestuurslid en dito HE-
redacteur.
De traditionele 1€-tombola met een mooie 
prijzenpot werd weer afgewerkt. En na 
de vertoning van het 1ste deel van de 
film 'Nationale huiskeuring 2019' was 
het al 22u30. Deel 2 is voorzien voor de 
4D-vergadering van februari.

----------------------------------------------------------------------------
In het beursgebouw Kortrijk Xpo ging vorige maand 
de 21ste editie van de 2-jaarlijkse Anido door. Dit is de 
Belgische vakbeurs voor de pet-markt branche met o.a. 
vertegenwoordigers uit de aquaristiek. 
Onze vaste beursbezoekers Theo & Jos Luyten waren 
natuurlijk present om nieuwigheden & laatste trends te 
ontdekken van 130 exposanten. De banden aanhalen met 
een aantal sponsors werd niet nagelaten.
----------------------------------------------------------------------------
Op 18/02 was het voor mij (Kenny Mertens) de eerste 
maal dat ik een bestuursvergadering mocht bijwonen, 
aangezien ik sinds dit jaar bestuursassistent ben. 
De vergadering ging van start met enkele mededelingen van 
onze voorzitter Filip en een welkomstwoord aan mij gericht. 
Al gauw begon de vergadering die ikzelf ervaren heb als: 
interessant. De taakverdeling voor dit 
jaar kwam al snel aan bod en ook 
ik kreeg mijn taken toegewezen. 
Het is leuk om te zien dat een 
bestuur zijn nieuwe mogelijke 
bestuursleden direct de kans 
geeft om hun steentje bij te 
dragen. 
Ik hoop dan zelf ook te kunnen 
bijdragen aan de werking van 
het bestuur en onze aquariumclub.

Theo R.
overhandigt
een bierkorf
aan Theo L.

MK



HAAIEN-ECHO’S    april 2020 - Aflevering 65
Het Z-bestuur schrijft een column over het dagelijkse leven bij de Zilverhaai. 
Zij rekenen hiervoor ook een beetje op uw hulp en medewerking. Mocht u voor 
deze Z-realitysoap iets kunnen bijdragen vertel het aan een bestuurslid, bel of 
mail naar zilverhaai@gmail.com. Bij twijfel.. altijd doen. HE.Redactie.

Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.
KFC neemt “Het leven…” over!
Mieke Vander Straeten heeft al enige tijd 
laten horen dat het moeilijk is om deze 
rubriek elke maand persklaar te maken nu 
ze zo weinig contact en voeling heeft met 
onze club. Jos en Mieke zijn al een hele 
tijd niet naar de vergadering kunnen komen 
vanwege de benarde gezondheidstoestand 
van Jos. Laten we hopen dat dit snel weer 
betert. Toch wel even een welgemeende 
dank aan Mieke voor al de inzet bij de 64 
afgewerkte afleveringen!

Wat nu?

Wel KFC heeft 
de rubriek 
overgenomen! 

Neen, niet die 
Kentucky Fried 
Chicken maar 
wel Kenny, Filip & 
Company.  Zij trachten deze

 populaire column verder te 
handhaven. Dus tips voor “Het leven…” mag je vanaf nu 
doorsturen naar zilverhaai@gmail.com of via facebook 
rechtstreeks via messenger aan Kenny of Filip.
----------------------------------------------------------------------------
Als verzenddienst van Haaien-Echo’s en als gebruikers 
van de dienstverlening van bpost mogen we in het verleden 
tamelijk tevreden zijn. De jongste maanden zijn er toch 
opmerkingen. Een 3-tal zendingen waarvan de bruine 
HE-omslag toch een absoluut juist adresetiket meekreeg 
werden naar Lommel geretourneerd. 
De benadeelde leden hebben Haaien-Echo’s na een 2de 
verzendingspoging met vertraging wel ontvangen. 

Henk van Diejen uit Valkenswaard is ook mistevreden over 
de postbedeling in Nederland. Hij kreeg vorige maand zijn 
Haaien-Echo’s pas 10 dagen na de verzending, en dit is 
niet de eerste keer dat dit gebeurt. Verhuizen naar België 
is voor hem de enige oplossing.
----------------------------------------------------------------------------
4D-vergadering 25/02/20
Filip opende deze bijeenkomst met de melding: Voor 
allemaal vlaai want Sonia Courtois is jarig, en ze  trakteert. 
En zoals het past in Limburg: vlaai in overvloed.
Nadat iedereen voldaan was van zoetigheid en Sonia 
van de verjaardagszoentjes werd er gestart met vier  
spraakmakende video’s. 
nr.29 De beste aquascapes van de “The International 
Aquatic Plants Layout Contest 2019”. In totaal passeerden 
een vertoning van 127 creaties in een redelijk tempo van 
het meest epische aquascaping-evenement ter wereld. 

nr.30 Een chinees monteerde een bizarre 
constructie in mekaar wat uiteindelijk 
een salontafel bleek te zijn. Een creatief 
buizensysteem waar goudvisjes in rond 
zwommen.
nr.31 Een gevangen snoek werd geopereerd 
en tot grote verbazing van de omstanders 
kwam er uit de ingewanden van de dode 
snoek een levendige vis te voorschijn.
nr.32 In de laatste video passeerden 24 
garnalensoorten achtereenvolgens op 
foto telkens met naam en bewegende 
beelden. Alles samen weer een mooie en 
afwisselende selectie in deze wederkerende 
maandserie.
Was het ter gelegenheid van het 
staatsbezoek van Trump aan India of een 
louter toeval dat we nu ‘Fish of India’ op het 
scherm zagen verschijnen? Wellicht een 
toevalligheid.

Ondanks dat de Ganges rivier als een open 
riool wordt bestempeld zijn er duidelijk toch 

paradijselijke plaatsen in die heilige stroom. Natuurlijk 
veel consumptievissen maar ook bekende en minder 
bekende siervissen: van danio’s tot killi’s van botia’s tot 
slangekopvissen en vooral een grote verscheidenheid 
van labyrinten. Een voortreffelijke presentatie met veel 
wetenswaardigheden.
Na de pauze en de 1€-tombola volgde dan de film van 
de nationale huiskeuring, althans deel 2. Het eerste deel 
kregen we vorige maand al te zien.
----------------------------------------------------------------------------
De meeste van onze leden hebben het maart nummer van 
Aquariumwereld niet ontvangen, althans nog niet als we 
deze regels schrijven (14 maart). Wat er bij de verzending 
is mis gegaan is nog onduidelijk. We hopen dat het 
ondertussen is opgelost. 
--------------------------------------------------------------------------
--------------------------------------------------------------------------
----------------------------------------------------------------------------
----------------------------------------------------------------------------
----------------------------------------------------------------------------
-----------------------------------------------------------------------------
Op de ledenvergadering van februari bij Skalaar Torhout 
hadden onze vrienden aldaar iets minder goed nieuws 
te verkondingen. Namelijk het ontslag van enkele 
bestuursleden aldaar. Dit om persoonlijke redenen, 
gezondheid en gewijzigde leefsituatie. Voorzitter Glenn 
Coulembier deed een stap terug en kan wat meer rust 
gebruiken naar wel een heel zwaar werkjaar voor hem. 
Alle respect voor natuurlijk. 
Nu is Michiel Seys de nieuwe voorzitter geworden, en hij 
gaat dat zeker heel goed doen. Ondertussen hebben we 
in de ‘wandelgangen’ vernomen dat men toch nog op wat 



helpende handen kan rekenen. Maar tegenwoordig staat 
men bij geen enkele vereniging te springen om bestuurslid 
te worden.
----------------------------------------------------------------------------
Op weg naar ons lokaal voor de maartvergadering werden 
we met z’n allen onaangenaam verrast. Wegenwerken, 
en omleiding, met waarschuwingsborden enkel toegang 
plaatselijk verkeer. Een tijdje terug is dat nog een keer 
geweest, maar ditmaal was het nog lastiger om via de 
omleiding de Cor te bereiken.
Ook de gastspreker Adam Deckers uit Maaseik had heel 
veel moeite om de zaal te vinden. Filip heeft telefonisch 
aanwijzingen moeten geven, maar omdat het al stilaan 
donker werd is hij met de wagen hem tegemoet gereden. 

Uiteindelijk is Adam toch nog tijdig tot aan de Cor geraakt.
Na het debacle van de wegenwerken, kwamen we in 
de vergaderzaal erachter dat het er wel erg frisjes was. 
Een andere vereniging die in een ander deel van de Cor 
aanwezig was wisten ons te vertellen dat de verwarming 
stuk zou zijn. Er stonden wel enkele kleine elektrische 
spaceheaters, dat hielp een klein beetje. Dus maar vlug 
de kaarsjes aansteken zeker. Het bleef toch wat aan de 
koele kant tijdens de lezing. Met de toekomstige verhuis 
naar de nieuwe Cor in het verschiet verwachten we weinig 
verbetering in de situatie. Dus opschieten met de nieuwe 
Cor locatie!
----------------------------------------------------------------------------
Miserie, miserie, miserie...
Een verhaal van Theo Raymaekers
Vroeg of laat krijgt iedereen er wel eens mee te maken 
“ALGEN” een tijdje geleden was het mijn beurt. 
Het begon met van die mooie pluisjes op de randen van 
de planten. In een verder stadium waren de ganse bladen 
bedekt met een zwarte laag die ik er wel kon afwrijven, 

maar dan was het slechts enkele uren of een dag wat 
minder. Dan begonnen de kleine pluisjes te groeien tot 
een lengte van 2 à 3 cm. Als het licht aan ging was er 
bijna niets te zien, enkele uren later had ik van die mooie 
waaierachtige uitgroeien. Ook aan de achterwand en op 
het filtercompartiment groeiden van die mooie pluimen. 

Ik kon ze wel redelijk gemakkelijk wegwrijven maar het 
bleef toch vechten tegen de bierkaai. 
Na nog allerlei andere dingen te hebben geprobeerd 
zoals minder licht, meer CO2, alle dagen water verversen, 
filterwatten om de 2 à 3 dagen vervangen, heb ik uiteindelijk 
er toch voor gekozen om drastisch in te grijpen en gebruik 
te maken van een algenbestrijdingsmiddel. 

Na overleg met Theo Luyten heb ik gekozen voor 
PROTALON-707 van eSHa. De behandelingsperiode 
bedraagt 7 dagen. 

 

Het was spectaculair hoe reeds op dag 6 bijna alle algen 
weg waren en ik aan de planten merkte dat ze terug 
begonnen te groeien. 
Aan de vissen en de roodschaargarnalen heb ik niet 
gemerkt dat zij er enige last van zouden hebben. Hopelijk 
gaat het nu verder de goede kant op. Ik zal na enkele 
weken nog wel eens iets laten weten.
-----------------------------------------------------------------------------
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HAAIEN-ECHO’S    mei 2020 - Aflevering 67
Het Z-bestuur schrijft een column over het dagelijkse leven bij de Zilverhaai. 
Zij rekenen hiervoor ook een beetje op uw hulp en medewerking. Mocht u voor 
deze Z-realitysoap iets kunnen bijdragen vertel het aan een bestuurslid, bel of 
mail naar zilverhaai@gmail.com. Bij twijfel.. altijd doen. HE.Redactie.

Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.
Al een aantal maanden experimenteert 
Wesley Nouwen met een gesloten 
ecosysteem. De bedoeling hiervan is het 
testen of een groene lotus (aquariumplant) 
in een gesloten bokaal met water en gewone 
potgrond ook groeit en hoe. Met een 
succesvol gesloten ecosysteem zou geen 
onderhoud nodig zijn. Na circa een half jaar 
is de plant nog steeds O.K. maar weinig 
gegroeid. De bokaal is wel sterk bevuild 
door algengroei.   

De “light lockdown periode” was voor 
Wesley een gelegenheid om dit project wat 
bij te sturen. 
Zijn plan is nu als volgt; potgrond vervangen 
door gewassen grind en een kleine dosis 
plantenvoeding, de groene lotus wordt terug 

ingeplant en hij 
gaat er 1 slak 

aan toevoegen. 

Hierna is het 
afwachten om te kijken 

wat er met 
de eventuele 
algengroei gaat 
gebeuren en/of de 
groene tijgerlotus 
beter zal groeien. 
Wij wensen Wesley 
alvast veel succes 
met zijn project.
----------------------------------------------------------------------------
Bezigheidstherapie van Kenny M. tijdens Coronacrisis.
Wat moet een mens doen, als je niet naar een vergadering 
van Zilverhaai kan/mag?
Voor mij was dit antwoord snel duidelijk: ik werk verder aan 
mijn hobbykamer.
Je leest het goed, ik ben een hobbykamer aan het 
maken. Het is de bedoeling dat daarin alles komt te staan 
van m’n garnalen. Ik ga er twee stellingen in zetten met 
alles tezamen goed voor 14 aquaria met garnaaltjes. 
Hierbij komt dan ook mijn bureau te staan, (om ook het 
papierwerk en bestuurswerk uit te voeren) zodat alles een 
beetje gecentraliseerd is.
Deze kamer bevindt zicht op het 1e verdiep, dus ik heb al 
uitgezocht of de vloer dit gewicht wel aan kan.
Het weekend van 21 maart ben ik begonnen met het leggen 

van het laminaat, het is een laminaat van 
12mm dik, dus het kan redelijk wat gewicht 
aan. Als de winkels terug open gaan, dan ga 
ik een betonplex plaat halen om m’n stelling 
op te zetten, dit om de puntbelastingen te 
verdelen, zodat mijn stelling binnenkort niet 
in een andere ruimte staat.
Even ter info: de stelling gaat 2.5m x 2.5m 
worden, verdeeld in 3 of 4 lagen.
Ik ben van plan om ergens in de nabije 
toekomst, als de kamer klaar is, een 
fotoreportage te delen, zodat jullie kunnen 
zien hoe alles geëvolueerd is.
----------------------------------------------------------
Van een Z-deelnemer (Sven Bronckaers) 
aan de Nationale huiskeuring vernamen we 
dat er achteraf een onterechte opmerking op 
zijn keuringsblad vermeld stond, bovendien 
werd dit in het februari nummer van 

Aquariumwereld nogmaals herhaald. 
De laatste vergadering voor de lockdown 

periode was keurmeester Adam Deckers onze 
gastspreker. We brachten die avond de keuring ter sprake 
en de teleurstelling van Sven. 
Enkele dagen later ontving het Z-bestuur een mail van 
Adam met volgende boodschap: Alhoewel ik niet bij  
Sven Bronckaers gekeurd heb, zou ik mij bij hem willen 
verontschuldigen. Die Cabomba sp. red Belem is wel 
degelijk een voorgrondplant. Ze groeit horizontaal. 
Wij betreuren het dat wij in Aquariumwereld  hier 
opmerkingen over gemaakt hebben en dat hij hiervoor 
een punt in min gekregen heeft. Wilt ge deze mail 
doorsturen naar Sven. 
Doorsturen is uiteraard onmiddelijk gebeurt. 
Is vijgen na Pasen zou men zeggen toch is de mail 
een nederig gebaar van Adam dat respect afdwingt. 
Keurmeesters zijn ook maar mensen, en mensen maken 
fouten.
----------------------------------------------------------------------------
Nu iedereen zoveel mogelijk thuis moet blijven, is er ook 
wel tijd over om wat andere dingen te doen. Zo heeft Filip M. 
zijn digicorder eens leeggemaakt en allerlei documentaires 
naar zijn computer omgezet. Ook Kenny M. heeft zijn 
steentje hier aan bijgedragen door zijn documentaires 
neer te schrijven. Daarna werd netjes alles in een lijstje 
gegoten, want veel van die docu’s zijn zeker interessant 
voor op komende 4D-vergaderingen. Het resultaat is een 
lijstje van meer dan 200 stuks!
----------------------------------------------------------------------------
Marèse Tempels heeft een zwarte paternoster gevonden 
en ze verteld het zo: Mooi weer. De zon schijnt. Tijd om 
de vijver in te gaan. In de herfst heb ik alleen de rotte 
leliebladeren verwijderd. De irissen staan er nog verdord 
bij. De vijver ziet er rommelig uit. Ik trek dus maar mijn 



Nijlen, want Kenny wil graag later dit jaar zijn aquarium 
omzetten naar een Amazonebiotoop, waar dus malawi’s 
Wilt ge deze mail doorsturen naar Sven. niet in thuis horen. 
Mocht er iemand interesse hebben om deze “nomaden” 
een permanente thuis te geven, neem gerust contact op 
met Kenny om af te spreken (van zodra dit mag natuurlijk)!
----------------------------------------------------------------------------
Door de corona maatregelen (social distancing/blijf in 
uw kot) is het HE.redactieteam sinds vorige maand 
een éénmanszaak geworden (samenstellen/uitrapen/
verzending). Dat wil zeggen dat Theo L. alles op zijn ééntje 
doet! Nu is hij voor ons ook een coronaheld. 
Zijn trouwe hulp Robert G., die er al van vorige eeuw bij 
is, (lees klooien met een stencilmachine en handmatig 
blad voor blad HE drukken met een zwengel) mag door 
diezelfde maatregelen momenteel niet meer komen 
helpen. 
----------------------------------------------------------------------------
Het Coronavirus heeft onze voorzitter gelukkig nog niet te 
pakken, het kweekvirus daarentegen wel. De temperaturen 
stijgen en dat wil zeggen dat de meeste van zijn shiners er 
gaan aan beginnen. De kweekbak en uitzwemmer staan 
al klaar, op naar een nieuw kweekseizoen. Mooie hobby 
hebben wij toch hé!

----------------------------------------------------------------------------
Zoals velen van jullie weten, komt het Z-Bestuur normaliter 
éénmaal per maand bij elkaar en dit steeds op de 3e 
dinsdag. Echter hebben we door de coronacrisis creatief 
moeten zijn in de manier van vergaderen. Onze voorzitter 
Filip M. was de ideale man om hier een snelle oplossing 
voor te vinden. De oplossing lag in het wereldwijde web. 
Ons Z-bestuur vergaderd nu via een online chatkamer. 
Zo staan we direct met elkaar in verbinding en kan de 
algehele werking van onze club alsnog blijven doorgaan. 
De frequentie van de vergaderingen is voorlopig ook 
verhoogd naar wekelijks op dinsdag, dit om alle laatste 
nieuwtjes te kunnen bespreken en op te volgen.
-------------------------------------------------------------------------

 En dan nog op de valreep 
vernemen we dit droevig 

nieuws: Louis Jansen al 
van in de jaren ‘80 trouw 
Zilverhaai lid is op 17 april 
overleden.
Nadere info ontbreekt.
Louis verbleef sinds 
eind 2017 in het WZC 

Prinsenhof te Koersel en 
was tot eind vorig jaar nog 

op elke vergadering present. 
Zijn vaste tafelgenoten Willy O,, 

Ludwig B., Roger V., en Jurgen C. 
zullen Louis  nu voorgoed moeten missen.

liesbotten aan. Drie dagen snoei ik. Hoeveel volle 
kruiwagens ik er uit gehaald heb weet ik niet meer. Ben de 
tel kwijt geraakt. Ik draag wel rubber handschoentjes. Niet 
omwille van het virus…haha. Schep soms vuil en alg eruit. 
Dan valt plots mijn oog op snottebellen… met ne zwarte 
paternoster. Kleine zwarte bollekes hangen aan elkaar. 
Ze vormen een lange glibbersliert. Ik zie nog snottebellen. 
Dit keer met zwarte streepkes. Ik schep ze in 2 glazen 
potten. Wat is dit nu? Ik haal een klein visbakje van de 
zolder. Een heel oud ijzeren bakje waar het glas nog met 
stopverf is ingezet (zie foto). Zou het nog waterdicht zijn? 
Uit voorzorg zet ik het toch maar in een grote wasmand en 
hang er een luchtpompje in. Wie heeft hier ervaring mee? 
3 Onze Vaders en 1 Rozenhoedje...
Gaat er iets uit de paternosters komen ?
HE red: Het zullen wel eens eieren van een kikker of pad 
kunnen zijn. We wachten op meer nieuws.
----------------------------------------------------------------------------

Onze bestuursassistent, Kenny M. kreeg 
op 18/04 jl. een verontrustend bericht 
te lezen op facebook. Er was iemand 

in zijn dorp (Nijlen) die opgemerkt had hoe 
iemand een “bak water” kwam leeg gieten 
aan de achterkant van het station. Nadat 

de persoon in kwestie (die de bak kwam 
leeg gieten) weg was, zag hij dat er iets 
lag te wippen in de berm. 

  De barmhartige samaritaan wachtte geen 
moment en repte zich zo snel mogelijk 

naar de plaats van de misdaad en kon er 
een 8-tal spartelende malawicichliden 

redden van een uitdrogende dood. 
  Zo goed als onze Zilverhaaien zijn, 
kon Kenny het natuurlijk niet over zijn 

hart laten komen om deze vissen 
niet te helpen. Met als resultaat dat 
ze nu dus rondzwemmen in zijn 

gezelschapsaquarium. 
Echter is het wel zo dat deze arme dieren 
niet permanent residentie zullen krijgen in 



Louis Jansen was op de meivergadering 
van vorig jaar de winnaar van een 

volle JBL draagtas met diverse JBL producten.  

Louis Jansen, trouw lid van Zilverhaai Beringen sedert 
1984, is op 17 april 2020 van ons heengegaan. 
Hij was al die jaren een stille medewerker, die onze 
club een warm hart toe droeg. 

In zijn lange aquariumcarriere bij Zilverhaai Beringen 
was hij een verdienstelijke medewerker aan de vele 
tentoonstellingen die onze club organiseerde.
In 2004 op de novembervergadering bracht hij een life 
demonstratie “Inrichting van een speciaalaquarium”.

Midden Amerikaanse cichliden hadden zijn voorkeur, 
waarover hij graag en ethousiast praatte. Louis was een 
hobbygenoot waarmee het fijn vertoeven was. 
Zijn tafelgenoten op de ledenvergaderingen kunnen dit 
getuigen.

De laatste jaren (80 gepasseerd) ging zijn gezondheid 
bergaf. Louis verbleef sinds eind 2017 in het WZC 
Prinsenhof te Koersel en was tot eind vorig jaar nog op 
elke vergadering present.

De tijd gaat voort en in gedachten keer je nog dikwijls 
terug. Wij wensen zijn nabestaanden veel sterkte.

HAAIEN-ECHO’S    juni 2020 - Aflevering 68
Het Z-bestuur schrijft een column over het dagelijkse leven bij de Zilverhaai. 
Zij rekenen hiervoor ook een beetje op uw hulp en medewerking. Mocht u voor 
deze Z-realitysoap iets kunnen bijdragen vertel het aan een bestuurslid, bel of 
mail naar zilverhaai@gmail.com. Bij twijfel.. altijd doen. HE.Redactie.

Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.
Het spijtige overlijden van Louis Jansen 
was in vorige aflevering nog net het korte 
afsluitende bericht. Met bovenstaande ‘In 
memoriam’ brengen we nu onze betreurde 
clubgenoot in een gepaste herinnering.

Maar er is alweer een treurig bericht in de 
Zilverhaai familie. Cyriel  Vandebergh heeft 
zijn echtgenote Erika, en Johny Vandebergh 
zijn moeder, op 7 mei laatstleden moeten 
afgeven.  Het overlijdensbericht met onze 
condolence is eerder al op onze website 
(Z-Post) verschenen maar voor het verdriet 
zijn geen woorden te veel. Veel sterkte.
----------------------------------------------------------
Sinds 17 maart vergadert het Z-bestuur elke 
dinsdag een uurtje digitaal. 
“In deze coronacrisis moet een mens 
toch iets hebben om naar uit te kijken”, 
dat is wat het Z-bestuur dacht tijdens één 
van onze “online chat vergaderingen”. Alle 
Zilverhaai leden zijn het namelijk gewoon dat er 

maandelijks op de vergadering steeds een 
tombola gehouden wordt met superprijzen. 
We moesten daar iets mee doen, dacht men. 
Na enkele brainstormsessies kwam er een 
resultaat, de Zilverhaai Online Tombola. Er 
zal nu steeds een aankondiging gebeuren 
via onze gekende online kanalen (Zilverhaai 
website, Facebook, Twitter, etc…) met een 
periode van mogelijkheid tot inschrijving en 
de datum van de trekking.

Voorlopig gaat om onze gekende super-
prijzen van de maandelijkse vergadering, 
maar we hopen dit medium in de toekomst 
nog in te zetten. Hou onze HE’s en onze 
online kanalen zeker in het oog voor 
komende info en acties.
----------------------------------------------------------
Bezige Zilverhaai-bij Pascal Wuyts heeft 
aan onze redactieleden laten weten dat 

hij in deze rare tijden een uitbreiding in de 
buitenlucht gerealiseerd heeft. De planning is 



om er regenboog garnalen in te zetten, samen met dwerg 
zwaarddragers of Elassoma evergladei.
Een mooi projectje dus weer, waar we hopelijk dan ook 
spoedig en uitgebreid verslag van te horen krijgen.

In het teken van bezig te blijven is Pascal ook nog op zoek 
naar een bepaald plantje/mosje, nl Caloglossa cf. beccarii 
(red Moss).
Heb je dit plantje/mos of ken je iemand die deze in z’n 
bezit heeft, neem dan zeker contact op met Pascal en help 
hem hiermee verder.
Het is algemeen bekend dat Pascal een manusje van alles 
is en wat kan je nu beter doen tijdens de corona-crisis en 
de “Lockdown” dan met je hobby bezig te zijn.
Pascal is momenteel nog steeds aan het nadenken om 
zelfs nog uit te breiden zodat hij deze zomer meerdere 
soorten buiten kan houden, bijkomend is dit natuurlijk een 
goed experiment om na te gaan of zijn systeem werkt.
----------------------------------------------------------------------------
Vorige maand meldden we nog dat Filip onze voorzitter 
met het kweekvirus besmet was. Nu is het zover, 
ondertussen zwemmen er al een paar honderd baby 
Chrosomus erythrogaster, - ook roodbuik elrits genoemd 
in het Nederlands - rond in zijn aquarium. 

Zie hier een foto van één van zijn 
volwassen exemplaren. En met de 
huidige corona-regels geen babyborrel 
aan huis maar virtueel op het internet.
----------------------------------------------------
Iedereen kent, en herkent onze 
barman Chris nog wel? 
Het is nu ook al zolang 
geleden dat we een 
bijeenkomst hebben 
gehad. Normaal “ligt” hij 
in de legerkazerne  te 
Leopoldsburg gestatio-
neerd, maar met de 
huidige coronacrisis moest 
hij het vaderland gaan 

dienen in Brussel met nog een aantal collega’s van hem 
in het Belgische leger. Ze moesten daar zo maar eventjes 
30 miljoen mondmaskers gemaskerd lossen en uitsorteren 
met de hand. Hij moet er nu harder werken dan achter de 
toog bij de Zilverhaai ;-)
-----------------------------------------------------------------------------
Vorige maand ben ik (Theo Luyten) een sterfgeval vergeten 
te melden. Een van mijn oude Peru scalaren (Pterophyllum 
scalare sp. “Rio Nanay”) heeft de geest gegeven. 
Nu heb ik er nog 2 van de 10 die ik ooit, ik schat ruim 7 jaar 
geleden, van Marcel Bauwens zaliger gekregen had. Eén 
van die twee ziet er nog steeds goed uit maar de andere 
ziet er oud en versleten uit, heeft al lang maar 1 oog meer 
en zal het niet lang meer uithouden vermoed ik. Vorig jaar 
heb ik al voor verjonging gezorgd in de school met een 
aankoop van een 6-tal halfwas Peru scalaren.

----------------------------------------------------------------------------
Onze erevoorzitter Jos Jansen blijft aan de sukkel. Na een 
heupoperatie is hij nu herstellend van een herniaoperatie 
(een joekel van een hernia volgens de artsen), maar 
rondspringen doet hij helaas nog niet. Hij heeft nog altijd 
veel pijn. Dat zou komen omdat die hernia er zo lang (6 
maand) heeft gezeten. Die zenuw is gekwetst en moet 
zich nog herstellen. Dat zal blijkbaar nog weken duren. 
Ondertussen is de pijn minder acuut geworden, en kan hij 
zich redden met “Dafalgannekes” ipv morfine. Ook kan hij 
al stappen (+/-100 m.) met een kruk, en niet meer met een 
rollator.  Als je dit leest zijn we wel enkele weken verder en 
mogen we hopen dat zijn toestand er gelukkig op gebeterd 
is. Hij hoopt er in ieder geval op dat hij op de eerstvolgende 
ZH-vergadering aanwezig kan zijn (waar en wanneer die 
ook kan plaatsvinden).  ---------------------------------------------



HAAIEN-ECHO’S    november 2020 - Aflevering 69
Het Z-bestuur schrijft een column over het dagelijkse leven bij de Zilverhaai. 
Zij rekenen hiervoor ook een beetje op uw hulp en medewerking. Mocht u voor 
deze Z-realitysoap iets kunnen bijdragen vertel het aan een bestuurslid, bel of 
mail naar zilverhaai@gmail.com. Bij twijfel.. altijd doen. HE.Redactie.

Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.
Tijdens de voorbije corona maanden was er 
weinig beweging in het clubleven, althans 
toch in deze rubriek. Het is wat het is!
De Kenny-Filip-&-Company neemt hier na 
drie maanden een gewaagde herstart. 
Zij blijven trouwens ook op uw hulp rekenen...
----------------------------------------------------------
Begin 2020 hadden we nooit kunnen denken 
dat een virus ons leven zou bepalen. 
Toch is het de huidige realiteit. Het is 
een bijzonder jaar vol veranderingen en 
uitdagingen geworden ook bij onze club. Alle 
bijeenkomsten werden na 13 maart afgelast 
maar het Z-bestuur is niet bij de  pakken 
blijven zitten. Men vergaderde online en 
zette één en ander op poten; een overzicht

• De maandelijkse Z-OnlineTombola is 
een tijdelijke en billijke oplossing.

• Meer aandacht en inzet voor de social 
media o.a. de Facebook groep. 

• De vroegere Kennistest is (gedeeltelijk) herzien 
en opnieuw gelanceerd op de Z-website. 

• Zilverhaai Beringen is ingeschreven voor deelname 
aan de online beurs Vivarium 2020.

• De HE.Redactie selecteerde al oude 160 artikels 
over diverse onderwerpen en zijn op de website te 
herontdekken.

• Het quizkampioenschap heeft zeer recent een 
aanvulling gekregen met de CoronaQuiz.

• Een gevoelige korting op lidgeld 2021 ( tot  1 dec 2020).
----------------------------------------------------------------------------

De onderbreking van deze geanimeerde 
rubriek gebiedt ons ook nog een paar 
tragische gebeurtenissen te melden. 
Pierre Raymaekers, vader van Theo 
Raymaekers overleed op 8 juni 2020 (88 jaar) 
en Conny De Wilde verloor omstreeks 
die periode ook haar broer (geen verdere 
info).  Met deze; nog een late betuiging van 
medeleven aan de rouwende families.
----------------------------------------------------------
Ere-vooritter Jos Jansen die sinds november 
2019 in de lappenmand lag, is volgens de 
laatste berichten min of meer terug de oude. 
Hij heeft geen rollator of krukken meer 
nodig, kan al korte wandelingen maken en 
lichte klusjes doen.
----------------------------------------------------------
De huidige pandemie belette onze 

HE.Redactie niet om toch plichtsbewust 
jaargang 44 verder af te werken. Al waren 

daar soms ook coronacomplicaties te bekampen 
o.a. lockdown maatregelen, gestoord teamwork, 

drukwerkafspraken,… 

Gelukkig bleven de postdiensten werken. Maar hoe?
Een Haaien-Echo op 4 mei gestuurd naar een Sera 
vertegenwoordiger in België kwam op ons redactieadres 
onbesteld terug op 9 oktober! Van een supersnelle bpost 
gesproken! (5 maand onderweg) Toch geen kwaad woord 
over de postdiensten (we hebben ze immers broodnodig)
----------------------------------------------------------------------------
In augustus is bestuursassistent Kenny Mertens gestart 
met een garnalengroep en gepromoveerd tot coördinator. 
Voorlopig komt dit slechts tot uiting in de facebookgroep: 
https://m.facebook.com/groups/Zilverhaai
-----------------------------------------------------------------------------
Mieke van der Straeten heeft de redactiedraad terug 
opgepakt. Zij is noodgedwongen door omstandigheden 



een tijdje tussenuit geweest, maar voor deze HE editie is 
ze duidelijk weer paraat.
---------------------------------------------------------------------------
Bestuurslid Rudy Wouters heeft vorige maand een operatie 
ondergaan aan zijn schouder. Er was intern blijkbaar meer 
schade dan de artsen gehoopt hadden. De operatie verliep 
naar wens, echter mag stoere Rudy nu maar liefst 9 weken 
NIETS doen met zijn rechter arm. 
Na deze termijn van rust, wacht er hem nog een herstel van 
maanden alvorens alles terug een beetje in orde is, zoals 
het zou moeten zijn. Rudy meldt ons dat het reeds een 
klein beetje beter begint te gaan, maar slapen is moeilijk, 
aangezien dat bijna rechtzittend dient te gebeuren. Langs 
deze weg wensen wij hem alvast veel beterschap en 
hopen dat alles in orde komt. 
-----------------------------------------------------------------------------
Aquarium bij de firma Gentle: Begin oktober hebben de 
werkmannen van de firma Aqualife een aquarium(pje) 
geleverd bij onze voorzitter Filip z’n werk.

Een bakje van 18cm breed op 30cm hoog en maar liefst 4 
meter en 59 cm lang! Een hele belevenis dus, zie foto’s. 
Gezien het aquarium op de eerste verdieping op de nieuwe 
werkplek van Filip op een muurtje moest komen, was 
een verhuislift nodig om deze langs het venster boven te 
krijgen. Wel een toffe baas, dat Filip zijn hobby nu ook mee 
naar het werk mag nemen! De Rainbow Shiners (Notropis 
chrosomus) kunnen er zeker wat baantjes in gaan trekken 
met die lengte.
------------------------------------------------------------------
Helpdesk Macflippo: Geen contact meer met de meeste 
leden, maar toch heeft onze Filip vanop afstand even 
hulplijn moeten spelen bij onze redactiehulp Mieke van der 
Straeten. Even haar computer vanop afstand overnemen 
en het één en ander configureren, en alles was weer in 
orde. 
Wat een geluk dat we 
het internet nog hebben!
-----------------------------------------------------------------------------


